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مدیر عامل شرکت آبفای استان اصفهان 
تاکید کرد؛

لزوم مشارکت دهیاری ها در 
اصلاح شبکه آب روستاها

مدیر عامل آبفای استان اصفهان در نشست 
فاضلاب  و  آب  های  پروژه  پیشرفت  بررسی 
شهرستان اردستان، بر لزوم مشارکت دهیاری 

ها در اصلاح شبکه آب روستاها تاکید کرد. 
عامل،  مدیر  حضور  با  که  نشست  این  در 
معاونان بهره برداری و توسعه آب و فاضلاب، 
معاون برنامه ریزی و توسعه سرمایه گذاری، 
و  اصفهان  استان  آبفای  مدیران  از  جمعی 
پیشرفت  روند  شد،  برگزار  اردستان  فرماندار 
پروژه های آب و فاضلاب و تامین اعتبار و برنامه 
ریزی جهت جذب اعتبارات سال 1401 و تامین 
اعتبارات سال 1402 بررسی شد.  حسین اکبریان 
در این نشست  همچنین بر لزوم تامین اعتبار 
برای آبرسانی سیار به روستاها ، بررسی مطالعات 
لازم برای تکمیل مجتمع های آبرسانی  و تعیین 
فاضلاب  خانه  تصفیه  پساب  واگذاری  تکلیف 
خانه  تصفیه  ارتقا  همچنین  وی   کرد.  تاکید 
فاضلاب، افزایش بهره روی در آبفای اردستان 
و  اعتبارات جدید  ریزی جهت جذب  برنامه  و 
کاهش هزینه ها در این امور  را خواستار شد. 
در ادامه این نشست، فرماندار اردستان خواستار 
تامین اعتبارات لازم برای تکمیل پروژ های آب و 
فاضلاب در شهرها و روستاهای این شهرستان و 
پیگیری پیشرفت فیزیکی پروژه های مصوب شد.

توسعه منابع درآمدهای پایدار 
محمدشهر در سال ۱۴۰۲

پروژه  اینکه  به  اشاره  با  شهردار محمد شهر 
بازارچه میوه و تره بار زیتون ظرف 24 ماه آینده 
به بهره برداری می رسد، گفت: در نظر داریم تا 
تعریف پروژه های این چنین منابع درآمد پایدار 
شهر را ارتقا دهیم. مهرداد حسن زاده، شهردار 
محمد شهر، در حاشیه احداث پروژه بازار میوه و 
تره بار محمد شهر، گفت: سعی داریم در سال 
جاری با بهره گیری از ظرفیت سرمایه گذاران 
پروژه های رفاهی و خدمات رسان محمد شهر را 
به ثمر برسانیم. وی با اشاره به اینکه این پروژه ها 
در مسیر کمک به تأمین درآمد شهری اتفاق 
می افتد، یادآور شد: در این میان شاهد ایجاد 

10ها شغل نیز خواهیم بود.
وی ادامه داد: در زمان حاضر عملیات ساخت 
با  بازارچه عمومی و یک مجتمع تجاری  چهار 
پارکینگ طبقاتی برای ساماندهی دستفروشان، 
ایجاد اشتغال و روان سازی ترافیک در این شهر 

در دست اقدام است.
شهردار محمد شهر در تشریح پروژه میوه تره 
بار زیتون، اظهار کرد: این پروژه در زمینی به 
مساحت 4٧٩۵ متر مربع واقع در خیابان شهید 
برزگر کلید خورد، با ساخت بازارچه مذکور ایجاد 

خواهد شد.
با  تجاری  مجتمع  همچنین  داد:  ادامه  وی 
پارکینگ طبقاتی محمد شهر نیز در زمینی به 
مساحت سه هزار متر مربع و در پنج طبقه آماده 

سازی خواهد شد.
سخنگوی شورای اسلامی شهر در حاشیه این 
آیین محمدشهر از برگزاری آیین کلنگ زنی پروژه 
بازارچه میوه ، تره بار و مایحتاج عمومی زیتون در 
محمدشهر کلنگ احداث بازارچه میوه ، تره بار 
و مایحتاج عمومی زیتون با حضور امام جمعه، 
اعضای شورای اسلامی شهر، شهردار، مدیران 
شهری و جمعی از شهروندان محمدشهرواقع در 

خیابان شهید برزگر به زمین زده شد.
سخنگوی شورای اسلامی شهر محمدشهر در 
پایان گفت: پروژه مذکور به عنوان یکی از پروژه 
ایجاد  هدف  با  و  شهرداری  پایدار  درآمد  های 
اشتغال و رفاه شهروندان محترم در دسترسی 
آسان به همراه کیفیت بالا و قیمت مناسب در 

تهیه مایحتاج عمومی ایجاد می گردد.

بیش از ۲۲۰۰ مگاولت آمپر در 
سال ۱۴۰۱ به ظرفیت شبکه برق 

منطقه ای خوزستان اضافه شد

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
در  این شرکت گفت:  عملکرد سال 1401  ارائه 
سالی که گذشت 2222 مگاولت آمپر به ظرفیت 
شبکه و بیش از 12۶ کیلومتر مدار به طول شبکه 
با ارزش سرمایه گذاری بیش از ۳۳ هزار میلیارد 

ریال اضافه شد.
این  در  کرد:  بیان  دشت بزرگ  محمود 
میزان  به  ترانسفورماتور  با 2۳  پروژه  سال 22 
2222 مگاولت آمپر به ظرفیت شبکه با ارزش 
ریال  میلیارد  هزار   2۹ از  بیش  سرمایه گذاری 

اضافه شد.
وی بیان کرد: این مقدار ظرفیت اضافه شده 
نسبت به هدف تعیین شده ) 12۳۵ مگاولت 

آمپر(، 1۸0 درصد محقق شده است.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
بیان اینکه در سال 1401 بیش از 12۶ کیلومتر 
مدار طی 10 پروژه با ارزش سرمایه گذاری بیش از 
۳ هزار میلیارد ریال نیز وارد مدار شده، تصریح 
کرد: نسبت به هدف تعیین شده ) 10۸ کیلومتر 
مدار( تحقق 11۷ درصدی را در این بخش شاهد 

هستیم.
دشت بزرگ با بیان اینکه خروجی این پروژه ها 
پایداری شبکه برق بوده است، اضافه کرد: از 
دیگر اقدامات شاخص انجام شده در سال 1401 
 می توان به اتمام عملیات اجرایی ساختمان اداری 
همچنین  و  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
طراحی و خرید کابل 1۳2 کیلوولت دفنی ) کرکره 
ای ( با تکنولوژی جدید کاروگیت برای اولین بار 

در کشور اشاره کرد.
گفتنی است، شرکت برق منطقه ای خوزستان 
مسئولیت انتقال برق در دو استان خوزستان و 

کهگیلویه و بویراحمد را بر عهده دارد.

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای 
خوزستان گفت:

بهینه سازی و تصحیح افت ولتاژ 
پست برق فوق توزیع هفتکل

مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
افزایش ظرفیت پست  و  بهینه سازی  به  اشاره 
برق 1۳2 به ۳۳ کیلوولت هفتکل،گفت: هدف 
از این اقدام تصحیح افت ولتاژ پست هفتکل 
کرد:  تصریح  دشت بزرگ  محمود  است.  بوده 
با هدف تصحیح افت ولتاژ و تامین برق مورد 
نیاز شهرستان هفتکل، پست برق فوق توزیع 
این شهرستان به صورت اساسی بهینه سازی و 

افزایش ظرفیت پیدا کرد.
وی افزود: یک ترانس به ظرفیت ۳0 مگاولت 
آمپر جایگزین ترانس 2۷ مگاولت آمپری موجود 
به ۶0  از ۵۷  پست  ظرفیت  و  شده  پست  در 

مگاولت آمپر رسیده است.
مدیرعامل شرکت برق منطقه ای خوزستان با 
بیان اینکه ارزش سرمایه گذاری اقدامات انجام 
ریال  میلیارد  از 2۷0  بیش  پروژه  این  در  شده 
بوده، تصریح کرد: از دیگر اقدامات انجام شده 
به  می توان  هفتکل  پست  سازی  بهینه  برای 
احداث فونداسیون جدید براى ترانس، احداث 
براى نصب PI، دمونتاژ  فونداسیون جدید  دو 
کلید هوایی قدیمى ورودی ترانس، نصب دوعدد 
خروجی  و  ورودی  فیزینگ  تغییر  جهت   PI
ترانس احداث شمش جدید با نصب A فرم و 

زدن پل در بخش 1۳2 کیلوولت، اشاره کرد.
تعویض ست  یارد،  اصلاح شن ریزی سوئیچ 
CT 1۳2 کیلوولت ورودی ترانس، راه اندازی تابلو 
کنترل و فرمان جدید در اتاق فرمان و از مدار 
خارج کردن تابلو با رله های قدیمی در کلیدخانه، 
کابل اندازى جدید تجهیزات و تعویض 100 عدد 
درپوش کانال کابل قدیمى فرسوده و غیرقابل 
استفاده با نصب درپوش سیمانى جدید و ارتقای 
ایمنى و جلوگیرى از حوادث احتمالی انسانى و 
گفته  به  که  بوده  اقداماتی  دیگر  تجهیزاتی، 
محمود دشت بزرگ برای بهینه سازی پست برق 
هفتکل انجام گرفته است. شرکت برق منطقه ای 
خوزستان مسئولیت انتقال برق در شبکه انتقال 
و فوق توزیع دو استان خوزستان و کهگیلویه و 

بویراحمد را بر عهده دارد.

نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز 
در این نشست با اشاره به اینکه شیراز بین شهرهای 
جهان اسمی از آبادی داشته و هرگردشگری که به این 
شهر سفر می کند شیراز را در گذشته تاریخی می بیند، 
یادآور شد که جای نمادی از دوره معاصر این شهر 
خالیست. آیت ا... دژکام، با بیان اینکه خداوند از بشر 
خواسته که عمران و آبادانی را در زمین دنبال کند، 
پروژه های افتتاح یا کلنگ زنی شده شهرداری شیراز 
در گذشته را در همین راستا ارزیابی و اضافه کرد: 
شیراز بین شهرهای جهان اسمی در آبادی داشته و 
دارد؛ باید مراقب باشیم در شیراز بودن و مسئولیت 
گرفتن یک بار مضاعفی محسوب می شود؛ ممکن 
است دیگر نقاط معمولی باشند اما شیراز شهریست 

که برای آبادی دنیا حرف داشته است.
 نزدیک به ۸00 سال است که از باغ های شیراز       

اسم می برند 
نماینده ولی فقیه در فارس با بیان اینکه نزدیک 
به ۸00 سال ست که از باغ های شیراز اسم می برند و 
اینکه می گوییم شیراز حرف دارد، بی دلیل به شیراز 
جایی  در  ما  اگر  طبیعتا  گفت:  نمی کنیم،  افتخار 
هستیم که برای بشریت در آبادی و آبادانی حرف 
داشته است باید دقت کنیم که امروز چه می کنیم و 

برای فردا چه می خواهیم بگذاریم؟
به  که  گردشگری  هر  داد:  ادامه  دژکام  آیت ا... 
تاریخی  گذشته  در  را  شهر  این  آید،  می  شیراز 
می بیند. اما این سؤال مطرح است که امروزِ شیراز 
برای نشان دادن چه دارد؟ آیا ما ادامه دهنده راه 

همان شیرازی ها و همان فارسی ها  هستیم؟
 هنوز جای یک نماد از دوره معاصر خالیست و 

چنین نمادی تا به امروز طراحی نشده  است 
امام جمعه شیراز با تأکید براینکه شیراز در عرصه 
هنر حرف های بسیاری دارد اما هنوز جای یک نماد 
از دوره معاصر خالیست و چنین نمادی تا به امروز 
طراحی نشده  است، گفت: به عنوان مثال در مالزی 
که امروزه مرکز گردشگری دنیاست، مسجد آبی کار 
قرن جدید به شمار می رود، آنها قبلا حرفی برای 
گفتن نداشتند و شیراز شهر بوده و امروز شهرها زیاد 
شده است و این شهرها برای دوره معاصر حرف هایی 
به میدان آورده اند؛ ما نیز متناسب با گذشته تاریخی 

خود باید حرف هایی برای آینده بزنیم.
او با بیان اینکه مجموعه مدیریت شهری شیراز 
در یک بعُد از آبادانی که مربوط به ساخت و ساز 
و ساختمان و به اصطلاح امکانات شهریست همت 
عالی داشته است، گفت: ان شاءا... به عنوان نماد 
شیراز دوره اسلامی هم طراحی خوبی خواهیم داشت 
و به دنیا نشان می دهیم که شیرازی ها خوب طراحی 

می کنند و می سازند و زیبا تحویل می دهند.
 آبادانی صرفا امکانات عمرانی نیست، آبادی را از 

نگاه های مختلف باید ببینیم
امام جمعه شیراز ادامه داد: نکته دیگر این ست که 
شهر آباد به صرف امکانات عمرانی به معنای خاصش 
که ساخت و ساز است شکل نمی گیرد. آبادی را از 

نگاه های مختلف باید ببینیم. یکی از جهات آبادی 
شهر که الحمدا... شهرداری هم شروع کرده، آباد 
بودن خانه های خدا و بحث مسجدمحوری است. 
اما خود مسجد چطور آباد  می شود؟ خیلی اوقات 
قرار می گیرد در حالیکه  ساختمان مسجد مدنظر 

نمازخوان مسجد سبب آبادی  می شود.
آیت ا... دژکام گفت: دل های زنده، شیراز را در اوج 
نشان می دهند؛ حافظ و سعدی به زنده دلی معروف 
بودند و این زنده دلی را به عنوان یک ویژگی این 
باید پاس بداریم. سازمان فرهنگی اجتماعی  شهر 
شهرداری باید فرهنگ مربوط به شهرمان و این زنده 
دلی و حال معنوی را پاس بدارد. در شهر قدم بزنید 
آن حس و حال را که از قدیم داشته، امروز هم دارد 

و باید آن را رشد دهیم.
او خاطرنشان کرد: نباید فراموش کنیم که مدیریت 
چنین شهری به ما سپرده می شود که هر گردشگری 
کجا  هیچ  بگوید  بگردد  هم  را  دنیا  جای  همه  اگر 
شیراز نمی شود، چون شیراز این حال را دارد؛ وگرنه 
ساختمان های زیباتر و برافراشته تر از ساختمان های 
شیراز در جای جای دنیا وجود دارد، یا کاشی کاری به 
معنایی که در شهرهای دیگر هست اینجا نمی بینید، 
ولی یک چیزی در مساجد تاریخی این شهر هست 
می  اینجا  به  کشور  خارج  و  داخل  از  را  ملت  که 
کشاند. آن حال و زنده دلی که اینجا داشتند؛ آبادی 
واقعی  است. نماینده ولی فقیه در فارس با بیان 

است، گفت:  آبادانی شهر خواسته خداوند  اینکه 
آبادی شیراز به لحاظ فیزیکی و معماری که شروع 
می شود در این قسمت اوج می گیرد و جلوه معنویت 
دل حافظ ها و سعدی ها هست که جاذبه دارد و باید 
تلاش کنیم نه تنها محفوظ بماند بلکه افزایش  یابد.
لزوم توجه به فرهنگ شهروندی در چارچوب   

ایرانی اسلامی
آیت ا... دژکام در بخشی از سخنان خود با بیان 
اینکه نباید تولیدکننده صِرف بود و باید صادرکننده 
به  تعمدا  اول سال  باشیم، گفت: در روزهای  هم 
بافت تاریخی شهر رفتم، چون بالاخره وظایفی به 
عهده داریم. وقتی گردشگران و مهمان های این شهر 
به زادگاه خود برمی گردند، باید از فرهنگ و معنویت 

شیراز چیزی توشه راه داشته  باشند.
اگر کار غیرفرهنگی زیاد شده خود شیراز باید فکری 

برای آن بکند 
امام جمعه شیراز اضافه کرد: اگر کار غیرفرهنگی 
زیاد شده خود شیراز باید فکری برای آن بکند، چون 
رهبری فرمود شما قله فرهنگ هستید؛ البته کارهای 
چارچوب  در  کاملا  که  شد  انجام  بسیاری  پاکیزه 
فرهنگی و مبادی آداب بود. آداب را نباید به بهانه 

اینکه طرف مقابل بی ادبی می کند زمین بگذاریم.
خاطرنشان  فارس  استان  در  فقیه  ولی  نماینده 
کرد: آبادی فقط در بحث ساخت و ساز نیست؛ آباد 
وقتی است که آدم هایی متناسب با این ساخت و 

ساز تربیت کنیم و روی محور فرهنگ شهروندی که 
جناب شهردار هم تأکید دارند جا دارد کار کنیم.

او با بیان اینکه علاوه بر فرهنگ خاص دینی و 
است  بسیار مهم  فرهنگ شهروندی هم  اسلامی، 
زیرا همه مهمانان شیراز مسلمان نیستند، گفت: 
چارچوب فرهنگ شهروندی را باید بدانیم و آنها هم 
مراعات کنند. همه امور چارچوب دارد و نمی شود 
هر کاری دلشان خواست انجام دهند و دیدگاه خود 
را به ما تحمیل کنند. در آن چارچوب کار کنیم که 
ظرفیت های خوبی موجود است؛ در حیطه فرهنگ 
خاص ایرانی اسلامی خودمان، حرف های ارزشمندی 
کمک  هم  با  همه  ان شاءا...  که  داریم  شیراز  در 

می دهیم تا به نتایج مطلوب برسیم.
امام جمعه شیراز با بیان اینکه در قسمت هایی از 
کار هم گروه های قرآنی باید به میدان بیایند؛ گفت: 
در کار قرآن آداب گذشته را فراموش نکنیم و دست 
کم نگیریم؛ در حالی که همین هاست که بچه ها 
را علاقه مند می کند؛ یعنی آیین هایی که در ابتدای 
شروع قرآن و در پایان ختم قرآن انجام می شود را 
حس  کودکان  آیین ها  همین  با  چون  کنیم  دنبال 
می گیرند و در ذهنشان می ماند و اینگونه به نسل 
بعد منتقل می شود و این آیین ها را احترام بگذاریم، 
تجلیل کنیم و ان شاءا... رشد دهیم که تولیدات این 
دوره جدید تمدن ایرانی و اسلامی ما به ذخیره قبلی 

اضافه شود.

نماینده ولی فقیه در فارس و امام جمعه شیراز :

جای نمادی از دوره معاصر در شیراز خالی است
نشست مشترک اعضای شورا و مدیران شهرداری شیراز با آیت ا... دژکام در باغ جهان نما برگزار شد.

شیراز در 
عرصه هنر 
حرف های 

بسیاری دارد 
اما هنوز جای 

یک نماد از 
دوره معاصر 
خالیست و 

چنین نمادی 
تا به امروز 

طراحی نشده  
است

در سال 1401 انجام شد
رمزگشایی بیش از 2400 کارت هوشمند سوخت در منطقه آذربایجان شرقی

تبریز - فلاح: مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه آذربایجان 
شرقی گفت: علاوه بر پاسخگویی مطلوب و تکریم مراجعان در سال 1401 
توسط سامانه هوشمند سوخت در خصوص مسائل کارت سوخت، 
انجام شده است.  این منطقه  از 2400 مورد حذف رمز در  بیش 
ناصر راشدی با تأکید بر رعایت حقوق شهروندی، مشتری مداری و 
تسریع و تسهیل در پاسخگویی شایسته به مراجعین گفت: سامانه 
هوشمند سوخت منطقه طی سال 1401 نسبت به رمز گشایی و 
حذف رمز بیش از 2400 عدد کارت سوخت مراجعان محترم با دریافت 

مدارک لازم مالک خودرو  اقدام نموده است.
راشدی در ادامه افزود: همکاران تلاشگر منطقه در سامانه هوشمند سوخت 
برای بیش از 20 هزار نفر از مراجعان در خصوص پیگیری کارتهای جامانده در جایگاههای عرضه 
سوخت، راهنمایی به پلیس+10 جهت درخواست المثنی و اعلام مفقودی، مکاتبه در مورد کارت های 
سوخت دارای مشکل و سایر موارد ارائه خدمات شده است. مدیر شرکت ملی پخش فرآورده های 
نفتی منطقه آذربایجان شرقی خاطرنشان کرد: سامانه هوشمند سوخت منطقه علاوه بر پاسخگویی 
به مراجعان منطقه به صورت مستمر ارتباط و عملکرد سامانه هوشمند 1۷۸ باب جایگاه عرضه سوخت 
در سطح استان را پایش نموده و پیگیر رفع مشکلات ارتباطی و نرم افزاری، تجهیزات و تعمیرات در 
صورت لزوم می باشد. راشدی با تأکید براستفاده از کارت سوخت شخصی به منظور بهبود نظام توزیع 
سوخت یادآور شد: شهروندان می توانند در صورت جاماندن کارت سوخت خود در جایگاه برای اطلاع 
از وضعیت کارت به نشانی اینترنتی https://scs.niopdc.ir مراجعه  کنند. وی تصریح کرد: همچنین 
جهت درخواست کارت هوشمند سوخت نوشماره و المثنی به دفاتر پلیس+10 مراجعه و برای پیگیری 

وضعیت درخواست کارت سوخت با سامانه یکپارچه ارتباط با مشتریان 0۹۶2۷ تماس حاصل نمایند.

در سال 1401 محقق شد؛

تبریز - فلاح: مدیر منطقه هشت عملیات انتقال گاز از افزایش 
پهنای باند ارتباطات مخابراتی در منطقه در سال گذشته خبر داد 
و گفت: این اقدام در راستای بهبود ارتباط مخابراتی و ایجاد بستری 

امن و مطمئن در سیستم های شبکه انتقال گاز صورت گرفت.
فیروز خدائی افزود: بر این اساس پهنای باند ایستگاه صادرات گاز 

بازرگان و تاسیسات تقویت فشار گاز مرگنلر از 2 به هشت مگا بیت 
بر ثانیه و مراکز بهره برداری بوکان، میانه و تاسیسات تقویت فشار 

گاز زنجان نیز از 2 به چهار مگابیت برثانیه افزایش یافت.
وی، نحوه برقراری شبکه ارتباطی بین ستاد منطقه و سایر مراکز را 
به صورت 100 درصد داخلی اعلام کرد و افزود: هدف از ارتقای پهنای 
باند در تاسیسات تقویت فشار و مراکز بهره برداری خطوط لوله گاز 
منطقه، ارائه افزایش کیفیت و سرعت سرویس های تحت شبکه و 

ارائه بهره وری کاری بهتر و بالاتر بوده است.
خدایی گفت: در جهت سهولت برقراری ارتباط مخابراتی، تعداد 
1۸ ایستگاه ثابت، 1۷ ایستگاه تکرار کننده بی سیمی، 2۹ ایستگاه 
مخابراتی بین راهی، ۳۵۹ خطوط شهری و 12۸۹ خطوط داخلی، 
20 مرکز تلفن IP Ba در محدوده عملیاتی این منطقه ایجاد و برای 
نخستین بار شبکه ارتباطی گسترده VOIP، بین تمامی مراکز، ستاد 
منطقه هشت و همچنین ستاد تهران، نصب و راه اندازی شده است.

وی به استفاده از سیستم های مکانیزه و نرم افزارهای مدیریتی در 
حوزه فناوری اطلاعات نیز اشاره و بیان کرد: در راستای افزایش بهره 

وری و استفاده بهینه از منابع سرورها، تمامی سرویس های ارائه 
شده بر بسترمجازی پیاده سازی شده است.

خدایی نشان کرد: تغییرات سخت افزاری و مکاتبات لازم جهت 
افزایش پهنای باند تاسیسات مرند، سراب، هشترود و ایستگاه اندازه 

گیری گاز جلفا برای سالجاری نیز در دستور کار قرار دارد.
است،  مستقر  تبریز  در  که  کشور  گاز  هشت  منطقه  رسالت 
دریافت گاز طبیعی از مناطق ۳، ۷ و ۹ و منابع خارجی )جمهوری 
آذربایجان( و انتقال ایمن و پایدار به مبادی مصارف داخلی کشور و 
پایانه های صادراتی )کشورهای ترکیه، جمهوری خود مختار نخجوان 
و جمهوری ارمنستان( و همچنین بهره برداری و نگهداری خطوط 

لوله است.
این منطقه از مناطق دهگانه شرکت انتقال گاز ایران است که با 
سه هزار و ۷00 کیلومتر خط انتقال و ۹ تاسیسات تقویت فشار، گاز 
تحویلی از مبادی تولید را به استان های آذربایجان شرقی، آذربایجان 
غربی، اردبیل و بخشی از استان های زنجان، کردستان و گیلان و 

پایانه صادراتی انتقال می دهد. 

افزایش پهنای باند ارتباطات مخابراتی در منطقه هشت عملیات انتقال گاز

مدیرکل آموزش فنی  و حرفه ای استان البرز از فراگیری بیش از هزار و ۳00 نفر از سربازان وظیفه نیروهای 
مسلح استان از آموزشهای مهارتی طی یکسال گذشته خبر داد.

بهزاد غفاری از توانمندسازی مهارتی هزار و ۳2۵ نفر از سربازان وظیفه سپاه و نیروی انتظامی استان در 
طول یک سال گذشته خبر داد و اظهار داشت: ارائه آموزش های مهارتی به سربازان بر اساس تفاهم نامه 
قرارگاه مهارت آموزی سربازان وظیفه با کمک ستاد کل نیروهای مسلح و سازمان آموزش فنی و حرفه ای 
کشور صورت می گیرد و در این راستا، اداره کل آموزش فنی و حرفه ای استان البرز ارائه آموزش های مهارتی 
را در محیط  پادگان ها و محل استقرار یگانهای نظامی در برنامه خود قرار داده و بر اساس همه ظرفیت های 
در اختیار توانسته در سال گذشته برای هزار و ۳2۵ نفر سرباز وظیفه، آموزش های مهارتی را در محیط کار 

واقعی و کارگاههای آموزشی تأمین کند.

غفاری خاطرنشان کرد: امروزه فن و مهارت برای اداره کشور مورد نیاز بوده  و آموزش های مهارتی می تواند 
راه حلی مناسب برای جوانانی باشد که پس از طی خدمت دوره ضرورت در ایجاد اشتغال مولد و پایدار و 

حضور فعال آنان در جامعه موثر باشد. 
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای با بیان اینکه یکی از گروههای هدف سازمان آموزش فنی و حرفه ای کشور، 
سربازان وظیفه نیروهای مسلح می باشند، اظهار داشت: می توان از امکانات و ظرفیت های مراکز آموزش 
فنی و حرفه ای به عنوان بستر مهارت آموزی به جمعیت جوان سرباز که در آینده به بازار کار وارد می شوند، 

بهره مند شد.
غفاری ابراز امیدواری کرد که با تعامل و هم افزایی و بهره گیری از همه ظرفیتهای موجود، شاهد تحول در 

ارائه آموزش های نوین مهارتی به اقشار مختلف جامعه در سال پیش رو باشیم.

فراگیری بیش از هزار سرباز وظیفه نیروهای مسلح از آموزش های مهارتی

با  بندرعباس  نفت  پالایشگاه  مدیرعامل 
بیان اینکه بر اساس برنامه زمان بندی، 
واردات  از  آینده  سال   ۳ طی  ایران 
محصول راهبردی »ککُ اسفنجی« 
حال  در   : می شودگفت  نیاز  بی 
حاضر فقط ۷ کشور در دنیا دانش 
ایران  که  دارند  را  ککُ  تولید  فنی 
هاشم  است.  کشور   ۷ این  از  یکی 
نامورحقیقی در نشست خبری در جمع 
خبرنگاران هرمزگان و تهران با اشاره به اینکه 
پالایشگاه نفت بندرعباس، پیشگام در زمینه ی تولید و بومی سازی 
افزود : همواره از تولید داخلی حمایت می کنیم و از توان شرکت های 
دانش بنیان بهره خواهیم برد، از همین رو از واردات کک اسفنجی 
بی نیاز گشتیم و با تکیه بر مهندسین داخلی و مهندسی معکوس 24 
هزار کالای مورد نیاز پالایشگاه را تولید کرده ایم. نامور حقیقی عنوان 
کرد : احداث پالایشگاه بندرعباس از سال 1۳۶۶ آغاز شد و از نیمه 
دوم سال 1۳۷۷ به بهره برداری رسید، ظرفیت اولیه پالایشگاه نفت 
بندرعباس 2۳2 هزار بشکه در روز بود که در سه مرحله افزایش داشته 
است. همچنین براساس زمان برنامه ریزی شده، ایران از واردات کک 
اسفنجی بی نیاز می شود. وی با بیان اینکه از واردات ککُ اسفنجی 
بی نیاز می شویم ، بیان داشت : یکی از اهرم های فشار اقتصادی بر 

ایران، تحریم واردات ککُ اسفنجی بود و همچنین عدم وجود دانش 
فنی و تامین منابع مالی دو محدودیت عمده اجرای طرح ارتقای کیفیت 
نفت کوره بود. مدیرعامل پالایشگاه نفت بندرعباس ، ادامه داد: در این 
راستا با انجام مطالعات، شبیه سازی کامپیوتری و آزمایش های اولیه 
در پالایشگاه و سه مرحله آزمایش در واحد نیمه صنعتی پژوهشگاه 
صنعت نفت، با طراحی الگوی پالایشی و تلفیق دانش و تجربه با 
همکاری پژوهشگاه صنعت نفت و حمایت های وزارت نفت و شرکت 
ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی و سهامداران، دانش تولید کک 
اسفنجی در کشور بومی سازی شد. وی با اشاره به طرح ارتقای کیفیت 
نفت کوره خاطر نشان کرد : برنامه ما این است که نفت خام تبدیل 
به فرآورده  سبک و با ارزش افزوده بالاتر مثل ککُ اسفنجی به میزان 
400 هزارتنُ در سال شود. مدیرعامل پالایش نفت بندرعباس مطرح 
کرد: خوراک ما ۶/4 درصد میعانات از عسلویه، ۶دهم درصد میعانات 
از سرخون، ۶ دهم درصد نفت خام از هنگام و ۹2/۵ درصد نفت 
خام سنگین است. نامور یادآور شد : 10درصد از گاز مایع، 20درصد از 
بنزین، ۳4 درصد از نفت سفید، 20درصد نفت گاز و 1۹درصد نفت 
کوره کشور در پالایشگاه نفت بندرعباس تولید می شود. وی با بیان 
اینکه 1۹ درصد از سبد سوخت کشور را در اختیار داریم، اذعان داشت: 
بعد از پالایشگاه آبادان و اصفهان بیشترین میزان تولید سوخت را 
داریم. نامور با بیان اینکه 20 درصد بنزین و ۳4 درصد نفت سفید 
کشور در پالایشگاه نفت بندرعباس تولید می شود، تصریح کرد :  این 

پالایشگاه  در حال حاضر 1۹ درصد از نفت خام مورد نیاز کشور، 10 
درصد از گاز مایع کشور، 20 درصد از بنزین مورد نیاز کشور، ۳4 
درصد از نفت سفید، 20 درصد نفت و گاز)گازوئیل( و 1۹ درصد از 
نفت کوره ی کشور را تولید می کند. وی با اشاره به اینکه بهره گیری 
از مهندسان داخلی و صرفه جویی در هزینه ها سرلوحه کار ما است 
، خاطرنشان کرد: پالایشگاه نفت بندرعباس همواره از تولید داخلی 
حمایت داشته و از توان شرکت های دانش بنیان بهره می گیرد . به گفته 
وی ،  طرح ارتقا پالایشگاه بندرعباس را ما از سال ۹0 تا ۹۸ می خواستیم 
اجرایی کنیم، در آن زمان با شرکت های کره ای و ژاپنی در شرف آغاز 
کار بودیم اما با تحریم های ترامپ آن ها کار را رها کرده و از ایران رفتند 
اما می گفتند که به این کار را دست نزنید چون شما توان انجام آن را 
ندارید و این حرف ها باعث شد به ما بر بخورد و با تغییر ماهیت طرح 
و تشخیص نیاز کشور به ککُ اسفنجی این طرح را آغاز کردیم و الان با 
افتخار اعلام می کنیم که ما هفتمین کشور تولید کننده کک اسفنجی 
هستیم . این مدیرصنعتی خاطرنشان کرد: پالایشگاه نفت بندرعباس 
هم اکنون به طور میانگین روزانه بیش از ۳۵0 هزار بشکه نفت خام را 
پالایش کرده و 1۹ درصد از سبد سوخت کشور را پس از پالایشگاه های 
آبادان و اصفهان تأمین می کند. وی سهم پالایشگاه بندرعباس در تولید 
بنزین کشور را ۵00 هزار بشکه در روز و معادل 20 درصد بنزین تولیدی 
کشور اعلام و خاطرنشان کرد: تامین ۳4 درصد نفت گاز و 1۹ درصد 

نفت کوره کشور نیز بر عهده پالایشگاه بندرعباس است.

مدیرعامل پالایشگاه نفت بندرعباس:
ایران یکی از ۷ کشور تولید کُک در دنیاست 


